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To: BED) EES @minvws.nl]
From: )

Sent: Wed 12/9/2020 2:50:10 PM

Subject: RE: Aanvraag ondersteuning bijdrage bestrijding corona

Received: Wed 12/9/2020 2:50:11 PM

HebEEEgebeld om het te checken, inderdaad 1 jaar [EE heb ik ook gebeld. Die akkoord voor de helft en dat voorleggen
aan de Dglz.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
van: [NEE EEN. £5 (EERE) EEE) EIEN viv
Datum: woensdag 09 dec. 2020 3:27 PM

Aan: HEDBE (ER) EXER minsoi>
Onderwerp: RE: Aanvraag ondersteuning bijdrage bestrijding corona

Prima. En kijk even goed of het 1 of 2 jaar was, ik meende er 1 jaar uit te lezen.

Ik had ook nog een andere vraag voor ondersteuning van een onderzoeksproject oid gestuurd, kijk je die ook nog?

Groeten,EXE] EXE]

Van:BES BB (BREE) JEEH @minvws.ni>

Verzonden: woensdag 9 december 2020 14:40

sar: BED ED. IE EREDVEREED) EEN ries i

Onderwerp: RE: Aanvraag ondersteuning bijdrage bestrijding corona

Hi

Nou, de vraag was voor nu: pluis of niet pluis, en je mail voelt als pluis. Nu ga ik dus dit met E&¥4& opnemen, waarna de

juridische issues volgen. En daar ben ik best goed in (die issues handelen @)

i

Verzonden: dinsdag 8 december 2020 09:31

aan: EET) OR. GED)SEEMe minvws.ni>
Onderwerp: RE: Aanvraag ondersteuning bijdrage bestrijding corona

Hoi,

Hoewel de toon weer typisch en niet zakelijk is (een kleine armlastige organisatie .. etc) vind ik het zeker niet onredelijk, maar...

dit hebben we natuurlijk niet voorzien. Heb jij dit ergens ingecalculeerd? Is dit al eerder eens met EES besproken? En dan zijn
er nog juridische issues of dergelijke werkgeversorganisaties gesubsidieerd mogen worden. We hebben het al eens gedaan bij
beroepsgroepen en cliénten, maar dit kan anders liggen.

Hij vraagt overigens niet voor 2 jaar, maar een jaar 2 personen. (Het is niet de helderste aanvraag)
Groeten,

Verzonden: 5 7 december 2020 20:44

Aan: Ba. EB BE) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Aanvraag ondersteuning bijdrage bestrijding corona

Hoi [EKIER) EEE
Vrijdag in de nazet zei BREA dat hij het qua werk niet meer kon sjeffen. Ik heb toen gezegd (net als destijds bij het

kwaliteitskader) laat maar zien wat nodig is. Hierbij zijn voorstel. Ik vind het niet zo gek, al is twee jaar wel veel. Ik zou het voor

een jaar willen doen. Wat denk jij?

Mvg
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Verzonden: vrijdag 4 december 2020 19:19

aan: EET 0B). GED)JEEES© minvws.ni>
Onderwerp: Aanvraag ondersteuning bijdrage bestrijding corona

Beste ERED vanavond maar gelijk de handschoen opgepakt. Dit is mogelijk een wat lange uitwerking. Inkorten zal me vast wel over

het weekend lukken. Mar is wel de denklijn waar ik mee zit: zowel op werkdruk beleidsinhoud , communicatie en coérdinatie. Er

staat heel dik “concept” in en dat is het dus nog ook. Eke reactie is welkom

Prettig weekend

Met vriendelijke groet,

BE EE

EEE zor othuisnl

de] {e}
THUIS SEE

©@: IEEES @zorgthuisnl.nl | J: www.zorgthuisnl.nl

Q : De Molen 92, 3995 AX Houten
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Voor betrokken

ondernemers.


